
PROTOKÓŁ NR XXIII/12

z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 28 grudnia 2012 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów – 

pod przewodnictwem pana Eugeniusza Olszewskiego –

 przewodniczącego Rady Gminy Ciechanów

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15 radnych

W sesji uczestniczyło 30 sołtysów na stan 34 sołtysów

/listy obecności w załączeniu/

Spoza Rady Gminy udział wzięli:

1. Marek Kiwit – wójt gminy

2. Maria Nadratowska – sekretarz  gminy

3. Ewa Jędrzejewska – skarbnik gminy

4. Helena Pawłowska – kierownik ds. rolnictwa, ochrony środowiska i gospodarki 

nieruchomościami

5. Adam Olszewski – radca prawny Urzędu

6. Maria Klonowska – Stowarzyszenie Miłośników Sokołówka

Przebieg obrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski – przewodniczący Rady Gminy Ciechanów. Powitał 

wszystkich obecnych, oraz stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów przedstawił proponowany porządek obrad. 

Poinformował, że wójt złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustalenia bonifikaty  od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w prawo własności nieruchomości w Kargoszynie.

Ponadto wniósł o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów. Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek 

obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

7. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia bonifikaty  od opłaty za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo własności nieruchomości w Kargoszynie.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2012 rok.



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

zakresie prowadzenia publicznego transportu drogowego.

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanów.

11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.

12.Wolne wnioski i zapytania.

13.Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Ad.2 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był do 

wglądu w sekretariacie Urzędu Gminy i każdy mógł się zapoznać z jego treścią. W związku z 

powyższym zaproponował by Rada Gminy Ciechanów przyjęła protokół bez czytania.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wystąpienie panią Marię Klonowską ze Stowarzyszenia 

Miłośników Sokołówka.

Pani Maria Klonowska podziękowała za dotychczasową współpracę Wójtowi oraz Radzie Gminy 

Ciechanów. Poinformowała o działalności stowarzyszenia. Dodała, że przy pomocy finansowej 

Wójta Gminy ukazała się publikacja pt. „Czy zapłoną światła w Sokołówku”.

Ad.3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej wójta.

Pan wójt podziękował za zaangażowanie w sprawy Sokołówka pani Marii Klonowskiej.

Odnośnie zwiększenia ilości kursów linii autobusowych poinformował, że gmina dopłaca około 

800.000,00 zł, a ponadto mieszkańcy kupują bilety komunikacji miejskiej. Dodał, że nie będzie linii 

do miejscowości Rutki – Borki, Rutki-Marszewice, Gąski. Natomiast udało się wynegocjować 

zwiększenie kursów autobusowych do miejscowości Nużewo, Nużewko. Dodał, że 31 grudnia 

zostanie podpisane  porozumienie w tej sprawie z gminą miejską Ciechanów.

Poinformował o wpłynięciu dofinansowania ze środków UE za modernizację drogi Ujazdówek-

Gorysze, natomiast w sprawie dofinansowania inwestycji pt. „Modernizacja drogi Rydzewo-

Romanowo” ze środków FOGR do Urzędu wpłynęło pismo odmawiające rzeczonego 

dofinansowania.

Ad.5 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili interpelacji.

 Ad.6 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Sołtys z miejscowości Baby zwróciła się o interwencje do ZKM-u o dodatkowy kurs linii nr 5 w 



niedziele.

Sołtys z Chruszczewa podziękowała za remont świetlicy w ww. miejscowości. Zwróciła się także o 

postawienie drogowskazu z Chruszczewa do Kargoszyna oraz naprawę mostu w ww. miejscowości.

Sołtys z miejscowości Kownaty Żędowe poinformowała o wodzie, która zbiera się na drodze przy 

Pabie Oaza.

Sołtys z miejscowości Pęchcin zwróciła się o przesunięcie godziny kursowania linii nr 3 w taki 

sposób żeby autobus wyjeżdżał z Ciechanowa o godzinie 13.45.

Sołtys z miejscowości Niestum poinformował, że droga przy domu Pani Kuzka jest ciągle 

zalewana.

Sołtys z Wólki Rydzewskiej apelował o dokończenie remontu drogi w ww. miejscowości oraz 

wycięcie zakrzewień.

Sołtys z miejscowości Rutki-Borki  zwrócił się o interwencje do ZKM-u o przywrócenie 

kursowania autobusu.

Sołtys z Kargoszyna zwróciła się postawienie tablicy z nazwą miejscowości.

Ad. 7  Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia bonifikaty  od opłaty za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo własności nieruchomości w Kargoszynie.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że Pani Agnieszka Dębińska nabyła 

prawo użytkowania wieczystego od Produkcyjno-Handlowej Spółdzielni Samopomoc aktem 

notarialnym z 2004 roku. Na działce usytuowanej w Kargoszynie znajduje się budynek sklepu, na 

który Wójt Gminy Ciechanów wydał warunki zabudowy, które pozwalają na adaptacje budynku 

usługowego na cele mieszkalne. Wnioskodawczyni złożyła wniosek o przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego na prawo własności. Ponadto wniosła o udzielenie bonifikaty od opłaty 

za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności. Zgodnie z operatem 

szacunkowym wykonanym przez rzeczoznawcę opłata taka wyniesie 6 971,00 zł. 

Należy nadmienić, że komisja Planowania Budżetu i Finansów Rady Gminy Ciechanów 

zaproponowała bonifikatę w wysokości 15% pod warunkiem jednorazowej wpłaty. Dodała, że jest 

to jedyny przypadek możliwości przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej gminy Ciechanów na 2012 

rok.

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok.

Poinformowała o zmniejszeniach po stronie dochodów.

W dziale Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 1270,00 zł z tytułu zmniejszenia wpływów odsetek.\



W dziale Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w kwocie 27.019,00 zł z tytułu 

zmniejszonych wpływów z podatku od środków transportowych, podatku od spadków i darowizn, 

opłaty skarbowej i opłaty za zezwolenia na sprzedaż alkoholu.

Natomiast zwiększenia po stronie dochodów dotyczą działów;

− Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 270,00 zł z tytułu zwiększonych wpływów opłaty za 

wieczyste użytkowanie nieruchomości,

− Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem w kwocie 3.700,00 zł z tytułu 

zwiększonych wpływów w podatku leśnym, rolnym i odsetkach od osób prawnych,

− Różne rozliczenia w kwocie 71.319,00 zł z tytułu zwiększenia części oświatowej subwencji 

ogólnej i rezerwy subwencji ogólnej.

Pani Skarbnik przedstawiła także zmiany po stronie wydatków.

Poinformowała, że zmniejszenia po stronie wydatków dotyczą działów:

− Transport i łączność w kwocie  15.160,00 zł z tytułu zmniejszenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Ciechanowskiego na dofinansowanie modernizacji drogi powiatowej Ciechanów-

Kargoszyn,

− Oświata i wychowanie w kwocie 14.307,00 zł z tytułu zmniejszenia środków na dotację 

podmiotową dla Niepublicznej Szkoły  Podstawowej w Goryszach /oddział przedszkolny/,

− Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 5000,00 zł z tytułu zmniejszenia 

dotacji dla Gminnej Bibliotek Publicznej w Chotumiu.

Natomiast zwiększenia po stronie wydatków dotyczą działów”

− Transport i łączność w kwocie 59.760,00 zł z tytułu zwiększenia środków na remonty 

bieżące dróg gminnych,

− Oświata i wychowanie w kwocie 29.635,00 zł na dotację podmiotową przeznaczoną 

Niepublicznej Szkoły w Goryszach oraz na dopłaty do rocznego przygotowania 

przedszkolnego dzieci z terenu gminy uczęszczające  do przedszkoli i szkół miejskich oraz 

na dowożenie dzieci do szkół i na wynagrodzenia osobowe pracowników GZEAS,

− Ochrona zdrowia w kwocie 1000,00 zł na zakup wydawnictw.

Po tych zmianach dochody budżetu gminy zamykają się kwotą 22.263.023,69 zł, natomiast wydatki 

zamykają się kwotą 22.006.095,19 zł.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 



międzygminnego w zakresie prowadzenia publicznego transportu drogowego.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że projekt uchwały przewiduje 

zawarcie porozumienia z Prezydentem Miasta Ciechanów w sprawie prowadzenia publicznego 

transportu drogowego. 

Pan Wójt poinformował, że prowadził uzgodnienia w sprawie liczby kursów autobusowych w 

gminie  Ciechanów. Porozumienie będzie podpisane w najbliższych dniach. Dodał, że nastąpi z całą 

pewnością redukcja kursów autobusowych ze względu na niską liczę pasażerów.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie stosunkiem głosów. Dodał, że wskazanym 

byłoby przeprowadzenie przetargu w tej sprawie i wynegocjować korzystniejsze warunki transportu 

zbiorowego.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanów.

Pani Helena Pawłowska przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że w związku z ustawami o 

samorządzie gminnym oraz o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, jednostki zobowiązane 

są do sporządzania regulaminu utrzymania czystości i porządku. Dodała, że ww. Regulamin był 

pozytywnie zaopiniowany przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ciechanowie.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie podjęła uchwałę w tej sprawie.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.11Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. Omówiła szczegółowe zasady i sposób świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości przez gminę, 

która jest zobligowana od lipca b.r. prowadzić gospodarkę odpadami w gminach. Omówiła także 

załącznik do niniejszego projektu uchwały przedstawiający zasady segregowania odpadów.

Rada Gminy Ciechanów podjęła uchwałę w tej sprawie stosunkiem głosów:

za- 10 głosów,

wstrzymujące – 3 głosy.

Uchwała w załączeniu do protokołu.

Ad.12 Wolne wnioski i zapytania.

Pułkownik Dariusz Kosakowski – Komendant Wojskowej Komendy uzupełnień w Ciechanowie 

wręczył Wójtowi odznaczenie za całokształt pracy poprzez wkład w szerzenie idei samorządności 



opartej na jakości, aktywności i partnerstwie na rzecz społeczności lokalnej.

Ad.13 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na zadane pytania i wnioski:

− w sprawie kursowania autobusów poinformował, że będzie prowadził negocjacje z 

prezesem ZKM w Ciechanowie,

− w sprawie opłaty adiacenckiej w Nowej Wsi odpowiedział, że mieszkańcy ww. 

miejscowości będą zmuszeni ponieść częściowe koszty opłaty adiacenckiej za wybudowanie 

wodociągu,

− w sprawie znaków drogowych odpowiedział, że oznakowanie drogowe w Kargoszynie 

możliwe jest za zakrętem, ponieważ jedna strona ulicy Kargoszyńskiej należy do miasta 

Ciechanów druga zaś do gminy Ciechanów,

− w sprawie wody zbierającej się przy pabie Oaza w Kownatach Żędowych, Wójt 

odpowiedział, że remont drogi powiatowej został niedokończony. W najbliższym czasie 

nastąpi kontynuacja budowy i odprowadzenie zbierającej się wody co rozwiąże problem,

− w sprawie odnośnie budowy chodnika w Pęchcinie oraz usytuowanie przejścia dla pieszych 

przy zajeździe Panderoza poinformował, że w dalszym ciągu nie ma decyzji z Krajowej 

Dyrekcji Dróg i Autostrad,

− w sprawie wycięcia zakrzewień poinformował, że właściciel nieruchomości zobowiązał się 

do usunięcia zakrzewień, niestety nie wywiązał się z tego obowiązku. W tej sytuacji gmina 

zmuszona jest zrobić to w swoim zakresie,

− w sprawie naprawy mostu w Chruszczewie poinformował, że trzeba naprawić zniszczony 

przez budowę wiaduktu most. Poinformował, że w przyszłości ruch przez most będzie 

mniejszy, ponieważ  część ruchu drogowego będzie odbywała się przez wiadukt,

− w sprawie remontu drogi w Babach odpowiedział, że w 2013 roku zostanie położona 

warstwa asfaltu.

Pan Wójt i Przewodniczący Rady Gminy złożyli życzenia noworoczne uczestnikom sesji rady 

Gminy.

Ad. 14 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie na Sesję Rady Gminy i zamknął obrad XXIII 

Sesji Rady Gminy Ciechanów.

      Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów

Katarzyna Szwarczewska                                                                Eugeniusz Olszewski 


